Name: Tang Sing Lung

Mobile No.: 5112 4500

Email: <u>simontang.hk@gmail.com</u>

Languages: Fluent in Cantonese, Mandarin and English

Mediation Experiences

1. I dealt with two co-mediation cases of Neighbourhood Disputes over Water Leakage in 2015 and 2016 respectively.

- 2. I and another mediator conducted an Intake Interview under the Free Mediation Service Pilot Scheme for Building Management in 2015.
- 3. I have been admitted as a Mentee Mediator under the Mediator Mentorship Scheme of the Small Claims Mediation Pilot Scheme during the period between 2019 and 2021.
- 4. I acted as a mediation advocate to tackle with a water seepage dispute in 2022 and 2023.
- 5. I acted as a mediator to deal with a case of the renovation work disputes in 2022.
- 6. I acted as a mediator to handle 3 mediation cases inclusive of Building Management, Commercial Contractual Renovation Work as well as Goods and Services mediation cases in 2023 and 2024.

Working Experiences

I was involved in auditing, accounting, taxation, teaching, office administration, internal controls, compliance, company secretary, site visit for water leakage and mediation (inclusive of teaching assistant, promotion and practical cases as a mediator and as a mediation advocate).

Academic Qualifications

➤ 2004 – The Hong Kong Polytechnic University – Master of Professional Accounting

Professional Qualifications

	1999 – Present –	Hong Kong Institute of Certified Public Accountants – CPA
	1999 - 2004	Association of Chartered Certified Accountants – ACCA
	2004 - Present -	Association of Chartered Certified Accountants – FCCA
	2010 - Present -	ISACA – Certified Information Security Manager (CISM)
	2012 - Present -	Hong Kong Mediation Centre – Accredited Mediator
	2013 - Present -	Hong Kong Mediation Accreditation Association Limited – Accredited
		HKMAAL General Mediator
	2022 - Present -	Hong Kong Building Inspection Association – Professional Member
\triangleright	2023 - Present -	International Professional Advocates Association – Certified International
		Mediation Advocate

姓名: 鄧成龍

手機號碼: 5112 4500

電郵: simontang.hk@gmail.com

語言: 流利 英語,廣東話 及 普通話

調解經驗

1. 於 2015 及 2016 年曾處理「有關漏水的鄰里糾紛」之調解會議。

- 2. 於 2015 年曾主持《大廈管理義務專業調解服務計劃》之當事人預備會議。
- 3. 在 2019 年至 2021 年間,小額個案調解先導計劃的調解員輔導計劃接納我成為調解學員。
- 4. 在 2022 年至 2023 年間,作為調解代理的我曾跟進及處理一宗樓上樓下漏水個案。
- 5. 於 2022 年作為調解員的我曾處理一宗裝修工程調解個案。
- 6. 在 2023 年至 2024 年間,作為調解員的我曾處理三宗調解個案,包括大廈樓宇管理、 商業合約工程款項及買賣及服務的調解個案。

工作經驗

工作經驗包括審計、會計、稅務、教學、辦公室行政、內部監控、合規、公司秘書、漏水現場 檢查及調解(教學助理、推廣及以調解員及調解代理的身分參與的]實際個案等。

學術資歷

▶ 2004 - 香港理工大學 - 專業會計碩士

專業資歷

- ▶ 1999 現在 香港會計師公會 會員
- ▶ 1999 2004 特許公認會計師公會 會員
- ▶ 2004 現在 特許公認會計師公會資深會員
- ▶ 2010 現在 電腦稽核師協會 註冊信息安全經理
- ▶ 2012 現在 香港和解中心認可調解員
- ▶ 2013 現在 香港調解資歷計審協會認可綜合調解員
- ▶ 2022 現在 香港樓宇檢驗學會 專業會員
- ▶ 2023 現在 國際專業代理人協會 認可國際調解代理